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Interpelacja dot. problemu przebywania dzikich zwierząt w mieście. 

Nawiązując do interpelacji z dnia 28.05.2020 r. W której przedstawiłem problem 

przebywania dzikich zwierząt w mieście, proszę o szczegółowe informacje odnośnie podjętych 

działań w sprawie rozwiązania problemu wskazanego przeze mnie w zgłoszonej interpelacji do 

chwili obecnej. Niewątpliwe problem jest poważny ponieważ stwarza zagrożenie bezpieczeństwa 

mieszkańców miasta oraz narusza porządek publiczny, ze względu na możliwość niszczenia przez 

te zwierzęta mienia, bądź też mienia użyteczności publicznej, wtargnięcia na obszar, na którym 

odbywa się ruch drogowy lub w skrajnych przypadkach ze względu na możliwość zaatakowania 

przez nie ludzi i zwierząt domowych. 

Podkreślam, że problem trwa od roku 2018 r. i nic się w tej kwestii się nie zmienia. Mieszkańcy 

Koszalina w dalszym ciągu zgłaszają problem przebywania dzikich zwierząt w lokalizacji Osiedla 

Unii Europejskiej oraz na terenie ROD „Jamno" w Koszalinie. Mając na uwadze przede wszystkim 

bezpieczeństwo mieszkańców proszę o podjęcie natychmiastowych działań zmierzających do 

rozwiązania lego problemu. 
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